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4/
中大校友、旅行創作人鄭翎軒先生出席十一月二日之崇基週會，以
「享受不安，實現滾動」為題作分享。

Mr. Cheng Ling Hin Linus, CUHK alumnus and travel blogger, spoke 
on the topic “Enjoying Uncertainty – the Cycle Traveller” in the College 
Assembly on 2 November 2018.
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1/
走讀生舍堂委員會於十月十八日舉行六藝堂晚餐講座。崇基校友
魏文富先生（一九八一／市場學，前排右四）以「我在『車房』維
修人生」為題，分享經營社企協助邊緣青年重返社會的難忘經歷。

At the Liu Yi Tang Dinner Talk on 18 October 2018, Mr. Simon Ngai (4th 

right, front row), a Chung Chi alumnus (1981/Marketing), was invited 
to spoke on the topic “Repairing Broken Lives at Auto Service Centre”. 
He shared with the audience his experience in helping the marginal 
youths to reintegrate into the community.

2/
十月十九日，崇基副院長高永雄教授（前排左四）及專業進
修學院院長陳寶安博士（前排左五）為二○一八至一九年度
第一期「職涯 GPS 計劃」活動揭幕。參與計劃的學生和全球
職涯發展師亦出席當晚典禮。
Officiated by Professor Ko Wing Hung (4th left, front row), 
Associate Head of the College, and Dr. Ella Chan (5th left, front 
row), Director of the School of Continuing and Professional 
Studies, the kick-off ceremony of GPS Career Development 
Facilitation Scheme 2018-2019 phase 1 was held on 19 October 
2018. Student participants and the Global Career Development 
Facilitators also joined the ceremony.

3/
牧靈關顧委員會午餐聚會於十月廿五日舉行，邀請到中大前校長
沈祖堯教授任主講嘉賓。當日的講題為「萬物都有定時」，沈教授
以自身的經歷與聽眾分享。
Professor Joseph Sung, Former Vice-Chancellor and President of 
CUHK, was invited to be the guest speaker of the Luncheon Talk of the 
Pastoral and Spiritual Care Committee on 25 October 2018. He shared 
his personal experience with the audience and his topic was “There is 
a Time for Everything”.


